
RADA §OŁBCKA
w Zabrzc3u

frg" czodlonvla-Ddr&ier [}noto[,łól z zebrania
Wiejsklego w Zahnzegtl z rinia 18.09"2020

Zebranie rozpoczął Sołtys Parr Andrzej Puskarczyk
którylni byli: Burmistrz Czeclrorvic- Dziedzic Pan Mariarł Błachut.
Miejskiej w Czeclrorvicach-Dziedzicacli Pan Danlian 7,elazny, przedstawiciel Strazy
N,tie.lskiej rv Czecholvicaclr-Dzredzicach Pall L-cszek (lzopek. Radny Gminy Czechowice -
Dziedzice Pan Krzysztof J arczok, Przcdstarł,iciel pras_y lokalne; oraz Przedstawiciele
Organizacji działającl,cil tra terelric Zabrzega, a takze zebranych mieszkańców Zabrzega.
Sołtys przedstaw,ił porz_ądek zebrania (porz,ądek zebrania w załączeniu),
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pod głosowal e został przyjęty jednogłośn e, 
illlllillllillilllllllill

1. Wybór Sekretarza Pania Allc.ię Kirboszek. 0283760

2 \\]ybór Komisji Ijchr,ilł i \\'rlitlskt!ri 1pełIliące1 1,ara,)/-en1 lunkcję Konlisji
Skrutacyjnej) rv składzie. Pan Arldrze.i Wrzoł. Pan Tomasz Borkowski, Pan Jacek
Tornaszczyk.

przedstau,ione propozycje zostały poddane ptld głosowanie i przyjęte jednogłośnie.

Komisja skrutacy,jna strvierdziła rrdzia} 35 tnieszkalicow Zabrzega co potrvierdziło
prawomocność zebrania ( lista obecności w załączeniu). Przyjęcie Protokołu z Zębrania
Wiejskiego z dnia 24 nia.ja 20l9 r.. l)rotokoł został poddan.v pod głosowanie:
- glostir,v za -_1 /.

- głosorv wstrzy,mujących się -3,
- głosow przeciw -0,
po czylll protokoł został przekazany do Konlisji Sklutacł, jnej.

Soł§s Zabrzega Pan Andrze.i Puskarczyk przedstarł,ił zebranym sprawozdanie
z działalności Sołt1,,sa i l{adl,Sołcckic.j rł 1_abrz_egtt za clkrcs od l7.09.20l9 r, do l8,09,2020 r,

W zrłiąz,kr_t z pandenliil nie- tlltlglr sit, odbrc ri,szrstkic spolkania i imprez1, kulturalne
co sptllłodorł,ało przeniesienie srodkorv z tllndtrszLt sołeckicgo na inne zadania.
Propozycje przesunięcia środkórv z tunduszu sołeckiego zostały onrówione na spotkaniu
Sołtysa i Rady Sołeckiej w ZabrzegtL w dniu l0 września 2020 r.

- zakup strojow bojowych przez OSP Zabrzeg,
- remont poboczy na ulicy Pasiecznej w Zabrzegu,
Propozycje zniian do zadari buclz,etu Sołeclrva Zabrzeg został.r- przegłosowane przy I glosie
rł,strzynruj ącl,rn się.

Sołtys podziękoriał WładzoIll Gnrin1, Czccholvice-Dziedzice,
Jarczokowi, zebranym nlieszkańcom Zabrzega L)raz organizacją
Zabrzega za wspołpracę rv minionyrn okresie sprawozdawcz.vm.
Sprawclzdallie poddarro pod dyskLrsję.

Raclnemu Krzysztofowi
działających na terenie

Pan rvnitisł zastrzezcnia clo rvl,konanych i nie wykonarrych zadali
przeclstaw,itllll,ch u, sprau,llz_ci:tlliLr Soltrsa tlraz urł,agi do przcsunietyclr środkor,v z funduszu
sołeckiego na 2020 r,. kttirc ,.1łlt.vcz-lł1 ultlri,nie prz-esuniecia środkow na remonł ulicy
Pasiecznej stwicrdził. z_e to rłl,rzllconc r,v bit,ltcl pieniądz,e. projekr nriał być jtrz rvykonany
a tak naprawdę środki na ten cel powinien przeznaczyc l}urmistrz ze środkow na bieżące
utrzynranie dróg.

SoIą,s Andrzej l'uskarcryk uz-asadnił propozycję przesunięcia środkow, a decyzją
zebranyclr będzic głosowanie przy przcdstalvionej UchwaIe w w.w prtlpozycji znian.
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Soł§s przedstawil Prrljckt LclrwaĘ,nr 3 rr sprali,ie z,adań do projektu budzetu GminY

Czccho,,vicc-Dziędzice na ]02l r, ŁJchrvała została poddana pod dyskusję,

Pan Ąnclrzej Wrzol - z\Ą,raca się o rvvkonanie ścieżki rolvero*,ej na ulicy DoZapory.

Radn.v- Krzyszttlf Jarczok inlirmrric. ze clbecnie realizowane .1est ivykonanie chodnika od

ulic_"- K, Py,lla cio L]licv ks Janoszka. a na dalszynr odcinku będzierny myśleć o Ścieżce

roweroweJ.

pani \ - z.głasza problem ulic sikorskiego i pasiecznej. Brak chodnika na

tvclł ulicach. Jest barc]zo niebezpiecznie zarólvno dla pieszych rak i dla pojazdow, zrł'raca sie

o rozwiąz_anie probletrru.

Pani - rowlliez prz,ekazLrie probletnv jakic sa z poruszanicm na ulic_""

Pasiecznej ptcszvch w tvm cizlecl iak ipt,iazdtlli ProporiLrje abi lirykonac budowę ulicv

;eclntlkterunkorvc,j i vrred1 zna.jdzie się nricjsce na budclw,e chodllika r.vzdłuź tej drogi

Burmistrz Pan ]Vlarian Błachut - st,uvierdza ze. przekonrriące uzasadnienie, ale Urząd nie

dec1,,duje o propozycji ruchu ulic i czł to nlL)ze b1,,c Lrlica jednokierunkowa, na pewno będą

inne propclzycjc. Jest jeszcze inrl.v. problenr zrviązan!, z tą uiica, a mianorvicie SPrawY

rvłasnościtlw,e. a nie lnozlll] zainrprouizor.r,ac chodllika prz,v ulicy- jednokieruŃowej to są

przepisv ruchu drogorvegtl .Chcem}, poszerzyc te drogę. obecnie sprawa bezpieczeństr.r'a jest

illa nlnie klucztilła i będę czynił wsz,"-stko ab1 tak bl"łtl.

pani - proponLlje abr połozyc proui z,walniające na ulicy Pasiecznej jak

rćllvniez prosi o częste patrole poiic ji.

Raclny Pan Krzl,sztof Jarczok - stv!ierdza. ze na ulicr Pasiecznej z.ostały, postarvione dwa

znaki cirtlgtl\\,e na ograniczenie prędkosci. l'atlol Pcllicli rórł,niez się tam pOjawia. Straz

N,liejska rrie tlra uprarr,nień dtl ktlrrtroli..lednakze działarrie prcrłencyjne sa wskazane na u}icy'

Stkorskrcgo l ultcl Plsieiztlcj,

pani z\\,I,iluJ u\vttgę. ab1 patrol konieczne patrolowal w dni robocze a nie

il, dni s$iątecznc. ApeiLrje rorł,nicz o braku przcjścia rlta picszy,ch z ulic_r- Pasiecznej na ulice

Sikorskrego.

Burmistrz Iran illarian Błachut zapelvnił. że na spotkaniu z konrendantcm policji

onlolvi mozliwc,,śc z_vriekszenia kontroli na ulicv pasiecznej i sikorskiego,

Radnv pan Krzl,sztol'.larczok intilnnuje. 7,ę 11, planach jest przebudowa ulicy Sikorskiego

\vraz z chocinikiern. Starostrr.,o l)orłiatorłe pointotrnorłało pisnrem. ze inwestYcja będzie

obęcnie lvstlz_vmana ze rvzgledu na inrłcst_r,cjc pto,uiadzoną przez I'KP.

pan Jaceli Tomaszczvli proponuie" abl zapras/-ac Pana Starostę Porviatu Bielskiego na

Zebrania Wiejskie.
pan Soł§s,Ąndrzej Puskarczvk lntbnlr,rle zebraltvch. ze Pan Starosta Bielski corocznie

0trzvl]lule zaproszcliic na Zebrallic \\'ielskrc w 1-al]rzcql,t.

Solrys Zabrzega przedstarvił pLzesuniecla rr budz"ecie Sołectw,a /,abrzeg.
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W roznrolvach ze Starost\\el-}l strvrerdzti sic. z,e głóu,llrrl prtlblen]enl _1est dostęprrość terenu,

t nte urcgulowane Spra\i r włastlLlS,:iilric,

starosta bielski nia w planie przekazac do L,rzędu lrlie.jskiego vi czechowicach _ Dziedzicach

ulicę Do Zapor_v.

Pers ekt,vlva w,vkc,nania tej inwestyc.|i rnoze b_v-.c dale ka,

uchyyala Nr 5 w sprawie zaclań do wieloletniego planu Inwestycyjnego Grniny

Czecholvice-Dziędzicenul",,2021-2023zosrałpoddany,podr:łosorr'anie:
- głosórł za 37

- głosovi,wstr7,}nluiacych sie 0

- głoro* przeclw , Z

( Uchrvała wT az z pro poą c.i am i zac]an rł, z,ałącz-en i r"r l,

Projekt UchwaĘ nr (l rr spr.rwie zaclan rlo pro.jekti_r buclżetu Starostwa Porviatowego

w Bielsku-Białej na rok 2021,

L]chivała została poddarra poc1 dvskirs_je

z\\leca się o iłykorlanie ronda na ulicy Srkorskiego z ultca

slwierłlza. zc c,,koło l5 lat tenlu bvł juz, w_vkonany projekt na budowę

Burmistrz Pan Marian Blachut oślr,iadcza. że nie było nigdy rłrykonanego prqektu na

budolvę w,.r,r, ronda i Starctstwtl l)clv,iatorve rv Bielsku_Białej nigdy nie podejmowało tematu

budorr1 roncla na ulicach sikorskicgo i ktlrlantego. a ulica sikorskiego nalezy do starosti,va

ri Bielsku-Białej.

uchlvaĘ nr 6 rv sprar.vie zarJań clo pro.iekttr buclz,etu starostrva powiatowego

l.,, Bielsku_Białej na rok 202i . tjclrrvała z_ostala poddana pod głosorvanie,

- głosorv za _ 3;l

- głornr,,wstrzvmu.iacyc-h sie - 0

- gltlsiiil prz,ecivi - l

( Lchr.vała \łraz z prtlptlz,l,c.jallli zaclan w załae zeniu ),

- i[

t*ort'antego. Pani
|ego rotrda.

Projekt Uchłvał.v- nr '7 w sprarvie ustalenia

do realizacii nriedzy zebraniani wiejskirnr,

zac]ań dla Sołtysa i Rady Sołeckiej

t.)chrłal_v-, nr 7 rł spran,ie ustalenia z,adań dla Sołtysa i Rad_v Sołeckiej

do realizac}i nTiedz_1, z_ebraniami i.viejskimi, [_]chrł,ałtr zostala pilcidana pod d_v,skusję,

Projekt L]chrł,irłł z,ostał poddan;, po, głosorranic:

- głosów za - 33

- głosOw wstrz,vnlLliących sie - 2

- głorn* przeciw - 0

( Uclirr ala vr z_alqczenitt,

\\ olne wnioski:

Pani zglasza problerl clot, sprz-eciazy biletów przez kierowców autobusow

pKM. Kierow,cy rrie posiada.|ą bilctów,, |ooró,nu,o nie *olno wsiąść do autobusu bez biletu

a na terenie Zabrzeganie ma nroz,iiwości z_akupu biletu, Do.;azd, do Czechowic-Dziedzic stał

się proble niem dIa podrozując;-,ch,
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l)ltn z!\.raL:A si,,: tl rryplilsttll,varric choclriika na tti]cy Waryńskiego L'raz. o zmiatrę

organizacj l ntci,ltL nil ulicy Lctrrie1 .

Radny pan Krzy,s ztof Jarczol< poinlbrrnował, ze mieszkańc,v ulicy Jesiennej wnioskują

o monlaz progo\\, zwalniającyclr. Ab_v z,realtzować wniosek mus.imy .z,ębrać.podpis,v 
od

mieszkańcolv i zorganizowac- spotkanie, ab1, decyzja nalezała do większości zebranyclr

podpisów.

SolĘs podziękował gościom i zebranym miesz,kańco m Zabtzega za przybycie t zakończył

zębranie.

Na tyrn zakończorto protokoł.

Protokoł sporządzi}a: Alicja Kuboszek
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Anonimizacja danych osobowych osób nie będących członkami Rady Sołeckiej- na podstawie art. 5

ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej (t.j. Dz, U. poz. L429)

Anonimizacji dokonała pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr - Gabriela Partyka-Dzida
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